
Bestyrelsesmøde i Jyderups Fremtid  Den 24. juni 2024              
kl. 19.00 

    

 

Deltagere: Claus-Jørgen, Niels, Lars, Anja, Michael, Leise og Steffen 

    

Dagsorden Referat Beslutning 

 

Godkendelse af dagsorden og 

referat 

Mødet skulle være afholdt 27. maj, men mødet blev 

flyttet til 24. juni. 

 

 

Økonomi og medlemmer Der skal ses på udgifter til webhotel, da det måske 

kan gøres billigere.  

 

Skal der opkræves gebyr for Betalingsservice eller 

er det indeholdt i kontingentet? 

 

Der er ca. 30 medlemmer på debitorlisten. 

 

Hundeskovens lejeaftale løber til 2027. 

 

 

 

Bestyrelsen udskød beslutningen til slutningen af 2024. 

 

Indkomne ansøgninger 

 

Jyderup Sti-laug har ikke sendt faktura. Formanden 

taler med Svend Aage. 

 

Vi har ikke hørt yderligere fra Elmegården mht. 

legeplads/Kompan. 

 

Foreningsfitness har indsendt ansøgning. Sagen 

har været behandlet pr. mail i bestyrelsen.  

 

Projektleder for projekt ”Demokratisk Nabolag” har 

skrevet til bestyrelsen for en tilkendegivelse, om 

bestyrelsen vurderer projektet positivt mht. mulig 

ansøgning om støtte. 

  

 

 

 

 

 

Bestyrelsen har besluttet at give 5000 kr. i støtte. 

Formanden har orienteret Foreningsfitness.  

 

Bestyrelsen besluttede, at bestyrelsen ikke på det 

foreliggende grundlag vil kunne give støtte, men at 

projektet er vigtigt. 



 

Færdiggørelse af hjemmeside  Shelter og Krible-bro skulle fotodokumenteres. 

Niels tager billeder. 

 

 

 

Forberedelse af JJ-dag Formanden har sendt mail ud d.d. til butikker m.v. 

omkring forudbestilling af Jyderups Jul. 

 

Anja checker op på musikken (Kenneth) 

 

Der skal bestilles øl primo august. Formanden taler 

med Søren og Skands. Der skal findes sted til 

opmagasinering af øl, og bestyrelsen skal overveje 

mulige steder.  

 

Formanden og Niels taler med Cafe Forsinket 

omkring fællesarrangement. 

 

Vi skal undersøge, om butikker og restauranter vil 

sætte en plakat op, der gør reklame for salg af 

Jyderups Jul. Formanden taler med Superbrugsen 

om mulighederne. Bestyrelsen kommer på næste 

møde med forslag til tekst og design til skiltet. Eks. 

”Mere end 10 år med Jyderups Jul – køb den her 

igen i år” 

 

 

 

Netværk om bosætning (LAG)  Bestyrelsen deltog ikke.   

 

 

Evaluering af generalforsamling 

2024 

 

Det fungerede fint i Skarridsøsalen og der var god 

stemning. Det fungerede også godt at køre alle 

møder igennem samme aften. 

 

 



Eventuelt 

 

Flere fra bestyrelsen hørte om TAMU. Det ser ud til 

at blive et projekt, der vil være en stor gevinst for 

Jyderup.  

 

Den 23. august 2024 er der Kulturnat. Formanden 

og Lars deltager.  

 

 

Næste møde Mandag den 26. august kl. 18.30 (sted m.v. eftersendes) 

 


